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Aanwezigheden 
  
Aanwezig: 
Mia Meirsschaut (Natuurpunt Boven Dender) 
Johan Van Der Heyden (Natuurpunt Zwalmvallei) 
Dirk Martens (Velt) 
Hannah Van Belle (deskundige grondgebiedzaken Lierde) 
Geert Schoutteten (vzw trage wegen) 
Evie Van den Bossche (afgevaardigde open VLD)  
Leen Portier (Fietsersbond) 
Erik Meers (onafhankelijk deskundige) 
Jo Van Driessche (Milieufront Omer Wattez) 
Kurt Schamp (Onafhankelijke deskundige)  
Guy Depraetere (Afgevaardigde derde partij) 
Wim Thienpont (Vertegenwoordiger spankracht) 
André Eeman (Schepen van leefmilieu)  
Jan Martens (CD&V Lierde) 
Katelijne Scheirlinckx (Schepen van mobiliteit) 
Luc Van Ruyskensvelde (Wildbeheerseenheid Dendervallei) 
Wim Janssens (NVA vertegenwoordiger)  
 
 
Verontschuldigd:  
Jurgen Soetens (burgemeester) 
Dirk Haelterman (ABS) 
 
Afwezig:   
Lieven De Langhe (Vrij Onderwijs) 
 
Ter voorbereiding op de minaraadsvergadering dd 17 maart 2021 werd een PowerPoint-presentatie door 
Hannah V.B. opgemaakt (zie bijlage). 
 
Opmerkingen zijn aangeduid in het blauw.  
 

1. Goedkeuring verslag d.d. 16 december 2020 
Overlopen TO DO-lijst 16 december 2020 

 
1) Toelichting Katelijne S. mbt trage wegen  

Katelijne S. werd uitgenodigd op de vergadering van 17 maart 2021 om een bijkomende 
toelichting te geven over de heropening van de trage wegen.  
 
Katelijne S. licht toe dat er een trage wegenkaart in opmaak is onder leiding van vzw Trage 
Wegen. Vzw Trage Wegen heeft een voorlopige werkkaart opgemaakt. Vooraleer de kaart kan 
geconcretiseerd worden, moet er nog een laatste check-up gedaan worden mbt de 
toegankelijkheid van de trage wegen. Hiervoor werd contact opgenomen met enkele 
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vrijwilligers van Lierde die in het verleden hebben meegewerkt aan de opmaak van het 
adviesdocument. De doelstelling van de “check up” is om na te gaan of alle “groene” wegen 
op de werkkaart nog steeds effectief toegankelijk zijn . Mia M meldt dat er niet alleen ‘groene 
wegen’ op de werkkaart van vzw Trage wegen staan. Ook heel wat ontoegankelijke ‘rode‘ 
wegen of waarover nog geen overeenstemming is bereikt over de voorgestelde omleggingen 
zijn opgenomen. Daarnaast staan er ook een aantal ’illegale’ (onbestaande) wandelroutes op, 
overgenomen o a. van de Strava app. Dit maakt het wel moeilijk om met die werkkaart verder 
te werken. Katelijne meldt dat dit zeker niet de bedoeling was en dat ze samen met Chris 
Ternoot de kaart zal corrigeren.  
 
Bijkomend vermeldt Geert S. hierbij dat er voor de heropening van de trage wegen een 
wenselijkheidskaart werd opgemaakt waarin deadlines stonden vermeld. De deadlines 
werden niet nageleefd. Katelijne S. reageert hierop dat de deadlines niet haalbaar zijn.  
 
Bijkomend licht Katelijne S. haar PowerPoint-presentatie toe mbt “Streefbeeld Overwegen”.  
 
Er was een vraag van Jo VD mbt “OW 57 Keibergstraat”. Jo V.D. stelde zich de vraag of de 
woonkorrel (Keibergstraat) kan ontsluiten via het verharde fietspad dat reeds aanwezig is (zie 
Foto 1) ipv via de onverharde weg (zie Foto 2). De reden dat Jo V.D. dit opmerkt is omdat er 
opnieuw een authentieke trage weg zal verloren gaan, indien de onverharde weg (Foto 2) 
wordt verhard.  
 
Katelijne S. antwoordt hierop dat de weg op Foto 1 niet breed genoeg is. Terwijl de onverharde 
weg op Foto 2 wel breed genoeg is (+/- 3m breed). Tevens zal voor de ontsluiting via de weg 
op Foto 2 geen onteigeningen nodig zijn. 
 
Dirk M. stelt hierbij de vraag of de taluds langs de onverharde weg (Foto 2) zullen behouden 
blijven. Katelijne S. bevestigt dat de taluds behouden blijven.  
 
Verder merkt Geert S. op dat de aan te leggen weg niet overal 3m breed. Meer bepaald, ter 
hoogte van de bocht is de aan te leggen weg (sectie 4) zelfs meer dan 5m breed. Ook vermeldt 
hij hierbij dat de gemeente Lierde het alternatief heeft om het plan mbt “het sluiten van de 
overwegen” niet goed te keuren. Aangezien het plan enkel in het voordeel is van Infrabel. 
Katelijne S. reageert hierop dat de gemeente hierover juridisch niets te zeggen heeft. De 
gemeente heeft zoveel mogelijk overleg gepleegd met Infrabel. Tevens is de overweg 
eigendom van Infrabel. Geert S. merkt op “ookal is de overweg van Infrabel, toch geldt er een 
recht van doorgang”. André E. reageert dat iedereen in procedure kan gaan. Maar dat de 
gemeente Lierde niets tegen de plannen van Infrabel kan doen. Tevens zijn er argumenten 
waarom de overwegen sluiten zoals: veiligheid en kosten.  
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Foto 1: Reeds aanwezig verhard fietspad Polenak/Molenstraat – Keibergstraat 

 

 
Foto 2: Onverharde weg (~3m breed) die verhard zal worden in 2-sporenbeton bij sluiting van de overwegen 

 
2) Dirk M. concreet actieplan uitwerken voor de aanplanting van bomen in privétuinen  

Dirk M. heeft nog geen actieplan uitgewerkt, maar hij gaat contact opnemen met het 
Regionaal Landschap Vlaamse Ardennen (RLVA).  Dirk M. gaat tegen volgende 
minaraadsvergadering (2 juni 2021) zijn plan voorleggen ter goedkeuring. Dirk M. vraagt of er 
kandidaten zijn om hieraan mee te werken? Eventueel Kurt S., Johan V.D.H. en Mia M. Dirk M. 
gaat de geïnteresseerden een mail sturen om mee te werken aan de opmaak van het 
actieplan. 
 

3) Oplijsting handhavingsacties handhavingsambtenaar  
Zie ppt Hannah. 
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André E. oppert de vraag of dit overzicht juridisch wel besproken kan worden.  
De vergadering argumenteert dat de gegevens volledig geanonimiseerd zijn. 
André E. bevestigt dat dit overzicht jaarlijks beschikbaar zal gesteld worden aan de Minaraad. 
 

4) Mia M. mails doorsturen mbt verkavelingsbaantje Doolaegstraat 
Mails werden doorgestuurd naar Hannah V.B. op 15 januari 2021. Bijkomend werd in de zitting 
van 10 februari 2021 een beslissing genomen door het college van burgemeester en 
schepenen om uitsluitend ter hoogte van de weidepercelen onderhoudsvriendelijk 
bosplantsoen aan te planten. 
 

5) Geert S. inkijken beslissing Federaal Parlement mbt Streefbeeld Overwegen 
Geert S. merkt op dat er bij het plan mbt de sluiting van de overwegen geen rekening wordt 
gehouden met het recht van doorgang. Uitsluitend het eigendomsrecht wordt in rekening 
gebracht.  
 

6) Jo VD opname natuurverenigingen in het erkenningsreglement inzake subsidies 
Jo V.D. apprecieert dat de gemeenteraad natuurverenigingen heeft  opgenomen in het 
subsidiereglement  (zie gemeenteraadsbeslissing 25 januari 2021) en hoopt dat Lierdse 
natuurverenigingen daar dan ook beroep zullen op doen. 
 

7) Opmaak facebookpagina door Jo VD 
Jo V.D. heeft hiervoor nog geen concrete acties ondernomen. 
 

2. Bespreking agendapunten d.d. 17 maart 2021 
 

1) Vraag mbt nieuw sportcomplex (3,5 ha) naast de terreinen van Bonanza (Erik M.) 
Erik M. vraagt zich af of er een overzicht ter beschikking is van alle zaken die er zullen komen 
ter hoogte van het voetbalcomplex. Aangezien er daar nu een mooi uitzicht en stuk natuur 
aanwezig is. Hij vraagt zich ook af of er op de BMX-terreinen gemotoriseerde voertuigen zullen 
toegelaten worden.  
 
André E. merkt op dat er nog geen ontwerp is opgemaakt. Er is uitsluitend een opdracht 
gegeven aan TMVW/Farys om een eerste ontwerp uit te werken.  
 

2) Plan tientallen windmolens in Lierde – correct? (Erik M.)  
Erik M. zegt dat dit onderwerp enkele jaren geleden werd behandeld op de minaraad. Toen is 
er besloten geweest om de Vlaamse Ardennen te vrijwaren van windmolens. Desalniettemin 
heeft Erik M. recent iets opgevangen dat er mogelijks wel windmolens in Lierde zullen komen. 
Erik M. vraagt zich af of de geruchten kloppen? 
 
André E. licht toe dat we benaderd zijn door Geraardsbergen. Maar Lierde heeft hierin nog 
geen beslissing genomen. 
  
Jo V.D. wijst op de kaart in het eindrapport Energielandschap Denderland waarop een oefening 
weergegeven wordt die "tientallen" windmolens op het grondgebied van Lierde situeert. 
Hij vraagt of de gemeente vasthoudt aan haar engagement/de intentie "als lokaal bestuur niet 
zelf in beroep gaan tegen aanvraag rond het plaatsen van windturbines" tijdens de vorige 
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legislatuur opgenomen in het kader van het Burgemeestersconvenant.  
Voorlopig zijn er dus geen concrete plannen mbt het plaatsen van windmolens in Lierde. Als 
die er zouden zijn  zal de Mina-raad betrokken worden, stelt André E. 
 

3) Brief Energiek Landschap Vlaamse Ardennen 
Brief zie ppt Hannah.  
 
Bijkomend licht André E. toe dat het financieel niet haalbaar is om een biomassaketel te 
plaatsen in het gemeentehuis, dit is gebleken uit de haalbaarheidsstudie. 
 
Jo V.D. wijst op het vroegere project van de Minaraad waarbij burgers financieel kunnen 
ondersteund worden om hun bomen te knotten. Nemen we dit project terug op de agenda? 
Mia M. reageert hierop dat de burgemeester ooit heeft aangehaald dat de gemeente hiervoor 
privé-aannemers zou kunnen inschakelen.  
 
Mia M. reageert hierop dat de burgemeester heeft voorgesteld om te laten onderzoeken of de 
gemeente het achterstallig onderhoud niet beter kan laten uitvoeren door een aannemer in 
plaats van hiervoor subsidies te geven aan de eigenaars/gebruikers. 
 

4) Verkavelingsbaantje Doolaegstraat – Holderbeke 
Johan V.D.H. licht aan de hand van foto’s (zie ppt) toe dat het “verkavelingsbaantje 
Doolaegestraat – Holderbeke” een complex dossier is geworden. Meer bepaald, de betonweg 
ligt niet altijd in het midden van de tracé van 10m breedte. Bijkomend is er niet alleen een 
grondinname gebeurd door de landbouwers, maar ook door 3 van de 5 woningen (zie foto’s 
ppt). Voor de teruggave van de stroken grond dient alles deskundig heropgemeten te worden 
ivm de mestbankprotocollen enz. Johan V.D.H. had enkele landbouwers bezocht en de 
bezochte landbouwers stonden niet te springen voor de teruggave, maar hadden wel begrip 
voor de situatie. Het College van Burgemeester en Schepenen is ook niet van plan deze 
procedure op te starten en verder uit te werken.  
 
Het college van burgemeester en schepenen heeft op 10 februari 2021 beslist dat er enkel ter 
hoogte van de weidepercelen onderhoudsvriendelijk bosplantsoen kan aangeplant worden. 
Het bosplantsoen kan aangeplant worden via het lopende project van RLVA 
“(herstel)aanplantingen” in het eerstvolgende plantseizoen (zie hieronder).  
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Bijkomend is Johan V.D.H. op pad gegaan, hierbij licht hij enkele foto’s toe (zie ppt Hannah). 
Tijdens zijn rondgang heeft Johan opgemerkt dat er ter hoogte van het verkavelingsbaantje 
een afwateringsprobleem heerst. Johan licht toe dat er daar ooit een gracht is geweest, maar 
dat die gracht is ingenomen en dichtgeslibd. Johan stelt hierbij voor om een straatrooster te 
leggen van 40cm op 40cm, waarbij de modder er jaarlijks kan uitgeschept worden door 
gemeentepersoneel.  
 
  

5) Varia  
RLVA organiseert een knotmarathon. Tijdens de knotmarathon zal een demo gegeven 
worden. Voor de knotmarathon is RLVA opzoek naar mogelijke locaties, zijn er binnen de 
minaraad mogelijke locaties gekend? 
 
Schepen André E meldt zijn contact met ir. Bruno De Vos (INBO). André E. kreeg van expert 
Bruno De Vos de bevestiging dat de wilgen van Pikkelgem door zwammen aangetast worden, 
die op termijn alle verzwakte bomen zouden vernielen. Het voorstel zou zijn de verzwakte 
bomen te verwijderen en de grond te voeden en beter vochthoudend te maken. Mia M. stelt 
dat er teveel steengruis in de bodem zit zodat op termijn alle bomen dreigen af te sterven. 
 
 

Datum volgende vergadering: 2 juni 2021 

Verslaggeving: Hannah Van Belle 


